
Landliggersammenslutningen for Halsnæs Kommune 

Beretning for året 2016 – 2017 

 

Landliggersammenslutningen består for tiden af 38 foreninger, der tæller 2043 

medlemmer. 

Forretningsudvalget: 

Forretningsudvalget består af 6 medlemmer. Det har i flere år ikke været muligt at få 

valgt suppleanter. 

Efter valget på sidste års delegeretmøde konstituerede vi os: 

Jens Jørgen Lind blev næstformand 

Peer Martin Larsen fortsatte som kasserer, desværre forhindret i at deltage i dag. 

Marianne Søltoft Buhl blev sekretær 

OAK Nielsen fortsatte som vores repræsentant i Grønt Råd 

Jørgen Dam Pedersen fortsatte som webmaster. 

FU har afholdt 4 møder. På møderne er der en del formaliteter: 

Godkendelse af dagsorden 

Godkendelse af referat fra seneste møde 

Evt. konstituering o. lign. 

Et punkt med nyt fra formanden vil typisk være henvendelser fra medlemmerne 

eller myndighederne eller relevante begivenheder i Halsnæs Kommune. 

Nyt fra kassereren omhandler kontoudtog, kontingentrestancer, afslutning af 

regnskab og opstilling af budget. 

Nyt fra øvrige medlemmer af FU er f.eks. dagsorden eller referat af møder i Grønt 

Råd eller problemer, vi hver medbringer fra vores egne grundejerforeninger. 

Borgmestermøde: 

Vi har gennem årene med mellemrum haft møder med den siddende borgmester i 

Frederiksværk og nu Halsnæs Kommune. 



I år lykkedes det os at få et møde i stand d. 9. maj 2017.  

På mødet deltog fra LS foruden mig selv, OAK Nielsen og Jørgen Dam Pedersen 

Kommunen stillede med Borgmester Steen Hasselriis, Direktør Kim Jørgensen og 

Direktør Jan Hvidtfeldt Andersen fra Halsnæs Forsyning. 

Vi havde udvalgt nogle emner til drøftelse.  

(Referat fra mødet indsættes.)    Gennemgås. 

Mødet forløb godt og i en konstruktiv atmosfære. Vi var specielt glade for, at de 

havde taget direktøren fra Forsyningen med, da det var relevant for svar på vore 

spørgsmål. 

 

 


